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Transportministeren bekræfter i onsdags avisen, at han mener det vil være fornuftigt at tage en 
såkaldt 0+ løsning med, når der skal laves undersøgelse af motorvejsmulighederne omkring Viborg. 
En 0+ løsning ombygger det eksisterende vejnet fremfor at bygge en ny vej forfra.

Det kan undre, at trafikordførerne fra Venstre og Konservative er så ivrige efter at udelukke 0+ 
løsningen fra VVM-analysen. Hvis løsningen ikke duer, vil det vise sig ved undersøgelsen. Viser 
den sig imidlertid samfundsøkonomisk og miljømæssigt at være en bedre løsning, vil det da være en
skam at afskære både Viborg og resten af landet fra et sådan bedre alternativ.


